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DAGSORDEN FOR GENERALFORSAMLING (GF) 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

4. Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse 

5. Fastsættelse af kontingent   

 Uændret kontingentsatser  

6. Behandling af indkomne forslag 

 Der er fra Bent Puggaard indkommet forslag om anskaffelse af hjertestarter  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Lars Bastrup (genopstiller) 

 Gerne et medlem mere 

8. Valg af kasserer  

 Leif Knudsen er på valg. Genopstiller  

9. Valg af revisor 

10. Eventuelt 

  



PUNKT 1. VALG AF DIRIGENT OG REFERENT   
Dirigent er valgt Leif Thøgersen og referent Charlotte Vinther 

PUNKT 2. GODKENDELSE AF DAGSORDEN 
Dagsorden godkendes. Der er dog opstået en forskydning ift. valg af kasserer og formand grundet ændring 

af tidspunkt for afholdelse af Generalforsamling fra slutningen af året til begyndelsen af året, således at det 

ikke er som det fremgår af dagsorden kassereren Leif Knudsen som er på valg men derimod formand Pia 

Vedel Ankersen. Dagsorden ændres i henhold hertil således at dagsorden er:  

 Valg af dirigent og referent 

1. Valg af dirigent og referent  

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

4. Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse 

5. Fastsættelse af kontingent   

 Uændret kontingentsatser  

6. Behandling af indkomne forslag 

 Der er fra Bent Pukgaard indkommet forslag om anskaffelse af hjertestarter 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Lars Bastrup (genopstiller) 

 Gerne et medlem mere 

8. Valg af formand  

9. Valg af revisor 

10. Eventuelt 

PUNKT 3. BESTYRELSENS BERETNING FOR DET FORLØBNE ÅR. 
 

Formand Pia Vedel Ankersen fremlægger bestyrelsens beretning for Hadsten Tennisklub (HTK) 2018. Se 

vedhæftet beretning. 

KOMMENTARER TIL BERETNINGEN 

UDMELDELSE AF JTU 
Ved gennemgang af beretning stilles spørgsmål til konsekvensen af HTK´s udmeldelse af DTF/JTU. 

Bestyrelsen mener ikke udmeldelsen får konkret betydning for HTK fremadrettet. Dette fordi 

medlemskabet primært har været et solidaritetshensyn omkring opbakning til et samlet jysk tennis men 

idet hovedorganisationer (DGI og DTF/DIF) ikke synes at have interesse i dette, er konsekvensen primært 

dobbeltbetaling og forsikring. HTK har således i en årrække betalt dobbelt forsikring, da klubben allerede er 

forsikret i forbindelse med medlemskabet af DGI og idet at der betales knap 100 kr. pr medlem til DTF/JTU 

er udgiften mellem 10-15.000 kr til DTF/JTU for HTK og HTK bruger ikke aktiviteter fra DTF/JTU. Vi bruger 

sådan set heller ikke aktiviteter og tilbud fra DGI men der er udgiften 9 kr. pr. medlem. Desværre er det 

nødvendigt med et medlemskab ppa. Forsikringer og derfor tager vi det billigste produkt set i lyset af at 

produkterne er lige dårlige. Bestyrelsen finder det ligeledes urimeligt at DTF kræver, at alle spillere i 2018 



skal have licens uanset niveau for at spille turnering. DTF turneringerne er dermed blevet helt irrelevante 

for HTK.  Desuden er de tilbud som DTF udbyder baseret på store klubber med mange medlemmer og ikke 

tilpasset HTK størrelse og turnerings behov.  

HTK vil fremover primært benytte sig af turnerings og træningstilbud fra DGI givet det er relvant. 

Udmeldelsen vil medføre en besparelse for 2019 på 12.000 kr.  

MEDLEMSSTRUKTUR FOR HTK 
I forbindelse med HTK´s medlemsfremgang på 25 og de 14 “ekstra medlemmer” som har 

hovedmedlemskab i en anden klub stilles der spørgsmål til, om der kan laves eller findes en tilsvarende 

gensidig ordning med andre klubber om ekstra medlemskab. 

Bestyrelsen har ikke lavet aftaler med andre klubber, men er selvfølgelig opmærksom på hvor meget 

“ekstra medlemmer” benytter banerne i forhold til deres medlemskab på 100 kr. 

Bestyrelsen understreger, at alle som er interesseret i et “ekstra medlemskab” i HTK er velkomne. 

ARRANGEMENTER 
I 2018 flyttede onsdags-double tilbage til onsdag.Henriette og Leif har igen i år været tovholdere på 

arrangementet. Der har dog været svingende tilslutning fordi mange har valgt at deltage i motionstræning 

om tirsdagen med doublespil til sidst. Fremadrettet vil der mere reasons i at spille double om torsdagen 

efter træning. 

PUNKT 4.  FREMLÆGGELSE AF ÅRSRAPPORT (INKL.REVIDERET 
REGNSKAB) FOR DET FORLØBNE ÅR TIL GODKENDELSE 
Der var kommentarer på, at ekstra indtægter fra medlemsfremgang og derudover, at formand Pia Vedel 

Ankersen og næstformand Suzan Behr har været god til at søge fastholdelsesmidler og pengepuljer fra DGI 

og DIF´s til Pickleball udstyr, Always Like A Girl Camp mv. Desuden har HTK forhøjet klubbens indtægter ved 

udlejning af tennisbaner i sæson 2018. Desuden var der tidligere afsat penge til et udestående, hvor et tysk 

firma mente at HTK uretmæssigt havde brugt et billede. Denne sag er lukket efter dialog med inkassofirma 

således at HTK ikke har udgifter eller har betalt.  

Der har været ekstra indendørs udgifter i forbindelse med leje af Laurbjerg Hallen på 12.887 og klubben har 

investeret i et brugt tennis tæppe til 31.000. Der påpeges i forbindelse med gennemgang af regnskabet at 

der ses en periodeforskydning på 15 måneder i forhold til et normalt kalenderår på 12 måneder. 

Stor tilfredshed og ros er der til bestyrelsen fordi de har formået at tiltrække og fastholde 40 nye 

medlemmer til klubben bla i forbindelse med det nye koncept familietennis. 

Regnskabet er godkendt. 

BUDGET FOR 2019 
Desværre oplever vi, at tennistæppet er meget svært at rulle ind og der må derfor i 2019 påregnes ekstra 

omkostninger til forbedringer. Martin Behr har besøgt en Københavns tennisklub som ligeledes har et 

tilsvarende tæppe for at finde alternative løsninger til forbedringer. Planen er, at det skal være muligt at 

spille på tæppet fra okt. 2019 i Laurbjerg Hallen fra fredag til søndag. 



PUNKT 5. FASTSÆTTELSE AF KONTINGENT 
Nuværende kontingent fastholdes 

PUNKT 6. BEHANDLING AF INDKOMNE FORSLAG 
Der er forslag fra Bent Puggard om anskaffelse af en hjertestarter ved klubhuset. 

Bent Puggaard og Jesper Rosleff vil undersøge om Trygfonden, Hjerteforeningen eller kommunen kan være 

behjælpelig med økonomiske støtte og praktisk viden omkring vedligeholdelse og installation af apparatet. 

PUNKT 7. VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER  
Lars Baatrup er genvalgt og Pia Falck tiltræder som nyt bestyrelsesmedlem med særlig interesse for 

udvikling af Pickleball i HTK 

PUNKT 8. VALG AF FORMAND  
Punktet var oprindelig at der skule være valg af kasserer, men idet formanden vælges i lige år er det rent 

faktisk et formandsvalg der er ift. vedtægterne. Dagsorden blev derfor ændret således at der er valg af 

formand.  

Pia Vedel Ankersen opfordres til at fortsætte som formand til efter HTK har haft 100 års fødselsdag, hvilket 

hun acceptere.  

PUNKT 9. VALG AF REVISOR 
Henrik Højbjerre og Leif Thøgersen er genvalgt. 

PUNKT 10. EVENTUELT  
Formand Pia Vedel Ankersen gennemgår visioner for HTK.  

Der nævnes følgende fokusområder: Ressourcer, aktiviteter, formål og resultat 

BANEPLEJE  
Bestyrelsen har besluttet, at der tilfalder et beløb på 2500 til hver tennisbane for at holde banen ukrudtsfri 

hele sæson 2019. Klubbens medlemmer kan tilmelde sig en eller flere baner ved at kontakte bestyrelsen.  

Der er flere forslag fra klubbens medlemmer omhandlende ukrudtsbekæmpelse af baner. Blandet andet 

skumbehandling x 2 årligt eller en rigtigt god ukrudtsbrænder. Næstformand Suzan Behr vil forhører sig ved 

kommunens banemand om de evt. har en ukrudtsbrænder vi kan låne. 

ANERKENDELSE AF FRIVILLIGT ARBEJDE I HTK  
Bestyrelsen har fået viden om, at flere medlemmer i HTK mener man kun kan få et frivilligt arbejde i 

klubben hvis man er tæt på formanden.  

Bestyrelsen er af den holdning, at de frivillige som laver træner arbejde og udfører banepleje gerne må 

modtage en lille erkendtlighed for deres arbejde i HTK.  



Der er lavet et budget med forklaring på de udbetalinger som de frivillige medlemmer har modtaget 

En kæmpe tak til alle frivillige medlemmer i HTK for deres arbejde. 

Martin og Suzan Behr har med hjælp fra Ramus Vedel Jensen og denne morfar brugt rigtig mange timer på 

banepleje, hvilket har været medvirkende til at klubben har haft virkelig gode baner at spille på i 2018.  

Der er stor enighed blandt klubbens medlemmer om, at de har udført en kæmpe stykke arbejde.  

En STOR tak for det. 

Årets Æresmedlem i HTK 2018: Bent Hastrup Jensen. 

Standerhejsning bliver måske den 14. april 2019.  

 

  



BESTYRELSENS BERETNING TIL 
HADSTEN TENNISKLUBS 

GENERALFORSAMLING 2019 
   



I det følgende gennemgås bestyrelsens beretning for sæsonen 2018 i Hadsten Tennisklub (HTK).  

Bestyrelsens beretning for sæson 2018 er emneopdelt i forhold til drift-, senior- og juniorarbejde. 

Indledningsvis beskrives HTK medlemsstruktur med henblik på at perspektivere de tre temaer. 

Afslutningsvis beskrives de udviklingsområder, der har været fokus på, og hvorledes arbejdet med disse 

områder kan forbedres yderligere med henblik på at sikre en bæredygtig udvikling i HTK.  

MEDLEMSSTRUKTUR FOR HTK 
I det følgende præsenteres HTK medlemsstruktur.  

Hadsten Tennisklub (HTK) er en klub på 116 medlemmer i 2017 jf. figur 1.  

FIGUR 1. MEDLEMSUDVIKLING FOR HTK 2005 TIL 2018 

 

HTK har dermed oplevet en medlemsfremgang på 25 medlemmer fra 116 medlemmer i 2017 til 141 

medlemmer i 2018. Derudover har vi 14 såkaldte ekstra medlemmer. Det er medlemmer, som har 

hovedmedlemsskab i en anden tennisklub. 

Fordelingen mellem junior, senior og senior 65+ spillere i HTK fremgår af figur 2. Det fremgår at HTK har 

cirka 30 pct. juniorspillere. Dette er en nedgang ift. tidligere år, men vi er fortsat noget over den andel som 

andre JTU klubber har, hvor tallet er cirka 25 pct. 
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FIGUR 2. FORDELINGEN AF JUNIOR- OG SENIORSPILLERE I HTK 2018 FORDELT PÅ KØN 

 

DRIFTEN AF HTK 
I det følgende gennemgås driftsmæssige aspekter af HTK for sæsonen 2018. 

BANERNE OG KLUBHUSET 
HTK’s baneteam består af baneansvarlige Martin N. Behr, Rasmus Vedel Jensen (tromling af baner og 

ukrudt), Suzan Behr (ukrudt samt diverse) og Henning Thomsen (ukrudt).  

Alle har i 2018 gjort et meget stort og flot arbejde med at holde banerne. Martin Behr har stået for 

vandingssystemet i samarbejde med Suzan. Endvidere har de forestået tromling af banerne. Tromling af 

banerne har Rasmus også bidraget til sammen med Pia Vedel. Henning har forestået arbejdet med ukrudt 

på banerne. Dette har Rasmus og Rasmus’ morfar fra Silkeborg også bidraget ganske betydeligt til i flere 

omgange. Og så har flere af klubbens medlemmer bidraget til, at der virkelig kom bund i 

ukrudtsbekæmpelsen på den arbejdsdag vi afholdte.     

Bent H. Jensen har stået for at holde skoven udenfor banerne nede, så det ikke er helt umuligt at komme 

ud efter en bold.  

Der skal lyde en stor tak til alle som har ydet en indsats.   

RENGØRING, BLOMSTER OG ANDET VÆSENTLIGT I KLUBBEN 
Kirsten Thøgersen og Hial Al Moussa har igen i år været det team, der har set til, at klubhuset har fremstået 

pænt og ryddeligt.  

29

43

7

79

19

44

14

77

0

10

20

30

40

50

60

70

80

90

Junior Senior Senior 65+ I alt

Kvinder Mænd



Hial er altid at finde i klubhuset fredag, hvor der bliver gjort grundigt rent – tak for det! Kirsten står også for 

rene håndklæder og friske blomster. Else Jensen har overtaget dette arbejde når Kirsten rejser udenlands - 

også tak for det.   

KLUBMODUL OG ADMINISTRATION 
Regnskab og bogføring har vi igen i fået hjælp til af Tina Graversen. Henrik Højbjerg og Leif Thøgersen har 

forestået den grundige revision. Mange tak for det.  

Igen i år fortsætter vi arbejder med hjemmesiden og Facebook (FB). Det er langt mindre omstændigt at 

uploade nyheder på FB og viderebringe information. Vi arbejder derfor på, at alle medlemmer ”liker” FB 

siden og dermed (også) kan få information af den vej.   

SENIORARBEJDET 
I det følgende gennemgås træning og aktiviteter i HTK på seniorområdet.  

TRÆNING 
I sæsonen 2018 har der været familietræning, begynder- og motionstræning samt turneringstræning om 

tirsdagen.  

Rasmus Vedel, Suzan Behr, Charlotte Winther og Pia Vedel Ankersen har været ansvarlige for denne 

træning. Derudover har vi haft Thomas Jacobsen til at tage noget træning enkelte gange. En del har gjort 

brug af træningstilbuddet, både nye og kendte medlemmer.  

ARRANGEMENTER 
Igen i år har Kirsten stået med formiddagstennis om torsdagen – det har været en stor succes. Vi håber, at 

Kirsten fortsætter denne aktivitet ALTID! Og gerne begynder at invitere alle sine tennisvenner med fra nær 

og fjern.  

Onsdag er vi vendt tilbage til onsdagsdouble, MEN sidst på sæsonen begyndte vi med tirsdag i forlængelse 

af træningen. Leif og Henriette Knudsen har været stabile deltagere og doublemakker fastsættere. Det har 

de været gode til, tak for det. 

Vi har haft forskellige træningsevents med hjælp udefra, dels af den gode Frederik og den gode Thomas 

Jacobsen. Vi har haft holdt Øl, Bøf og Tennis som et herretennisevent to gange. Derudover har der som 

vanligt været en del Qtennis aktiviteter: Heksetennis, Wimbledon Wannabe, Doublestævne, 4 personers 

doubleturnerings osv.   

Derudover har der været Sankt Hans Tennis, som var et meget hyggeligt arrangement planlagt af Henriette 

og Leif sammen med Birgitte og Michael.   

TURNERING 
HTK har deltaget i JTU turneringen for damehold i Jyllandsserien. Og der har været deltagelse i DGI 4 

personers doubleturnering.  

I Klubturneringen blev der spillet herredouble og damedouble. For damer vandt Pia Vedel og Kirsten 

Thøgersen. Herredouble vandt Leif Knudsen og Jesper Rosleff. Mix-finalen blev stoppet pga. skybrud, så 

den henstår som uafsluttet. Det samme gør singlekampen mellem Pia Vedel og Suzan Behr, som også 

regnede væk. 



JUNIOR 
Junioraktiviteter er et satsningsområde for HTK. I år er der heldigvis flere gengangere, men mange holder 

ikke fast ved tennis i en alder af 13-14 år, og derfor er det helt essentielt at vi gør noget særligt for denne 

målgruppe. Aldersgruppen er generelt svær at fastholde, så det er ikke et unikt tennisproblem, men det 

ærgerlige er, at det netop er i denne alder at de begynder at kunne spille tennis. 

Vi havde AllWays Like a Girl Camp som var en camp for piger, men pigerne havde inviteret drenge med, så 

det var vist bare en hyggelig eftermiddag på banerne med spil og sjov for alle! 

Vi har lavet et stort arbejde i forhold til at få skolerne i Hadsten (Bavnehøjskolen, Østervang og Hadsten 

Skole) til at introducere tennis på skoleskemaet, og dermed udbrede kendskabet til tennis og Hadsten 

Tennisklub. Vi har ikke fået medlemmer på dette i år, men vi satser på at kendskabet gør, at der kommer 

medlemmer næste år. 

Desuden har gymnasiet brugt banerne, hvilket vi også håber vil give effekter i år 2019, med flere unge på 

banerne.  

Sidste år skrev vi, at vi generelt har en udfordring med at engagere forældre i klubbens frivillige arbejde. I 

bestyrelsen har dette været diskuteret flere gange. Nu tegner der sig måske en løsning, fordi flere forældre 

har meldt sig på banen og gerne vil tage noget over. Det er glædeligt.  

TRÆNING 
Der er træning tirsdage for juniorspillere. Træningen fra kl. 16-17 er for ældre og bedre juniorspillere. Fra 

17-18 er der træning for mindre juniorspillere. Dette i kombination med FAMILIEtennis, som blev sat i søen 

i 2017. Det har været en KÆMPE succes med GANG i alle baner, også de små baner. Og her må vi bare igen 

sige, at det var super godt at Nicklas Sørensen var skarp på at vi fik forlænget kunststofbanen til slåmuren, 

og at Bent Pukgaard fik søgt om det i sin tid.  

Træningen er varetaget af Nicklas Sørensen, Pia Vedel Ankersen, Rasmus Vedel Jensen, Charlotte Winther 

og Suzan Behr med hjælp fra Hjalmer Hoffmann i tidsrummet fra 17-18.  

TURNERING 
HTK oplever, at der ikke er turneringstilbud til juniorspillerne, hverken i DGI eller JTU regi. HTKs 

juniorspillere har ikke niveau til at spille blandt de turneringsspillere, der anvender JTUs turneringstilbud. 

HTK har derfor arrangeret turneringer for juniorspillere i form af stævner. I 2018 har HTK afholdt 

juniorstævne, som er en del af en stævnerække HTK har med Kristrup og Hinnerup. Vores stævne i HTK 

havde deltagelse af mere 30 spillere og mange var vores egne – tak for deltagelsen og tak for en god dag.  

UDVIKLINGSOMRÅDER 
I forhold til banerne er det meget vigtigt for bestyrelsen at sige mange tak til alle der har gjort en indsats.   

Udover en prioritering af juniorområdet vil bestyrelsen anbefale, at motions- og begynderseniorområdet 

prioriteres. Når HTK sammenlignes med andre klubber, synes der at være en mulighed for, at denne 

medlemsgruppe kunne blive større i HTK.  

TÆPPETENNIS I LAURBJERG 
I 2018 investerede vi i et aflagt tæppe, med henblik på at kunne rulle dette ud og spille indendørstennis på 

dette. Vi har fået en aftale med Laurbjerghallen om at tæppet kan rulles ud i weekenderne. Desværre har vi 



oplevet at tæppet er nærmest umuligt at rulle ind igen. Dette er ærgerligt, fordi det er virkelig godt at spille 

på, og der er derfor potentiale for meget godt indendørstennis.  

Martin Behr har set på et system til opbevaring og ind- og udrulning i en sjællandsk klub. Vi vil forsøge at få 

et lignende system som vi kan anvende i indendørssæsonen 2019/2020.    

PICKLEBALL 
Vi har gennem DGI og DIF’s udviklingspulje fået midler til Pickleball udstyr. Det spiller vi om mandagen i 

gymnasiehallen (efter skumtennis for juniorspillere). 

Det er en super måde at holde gang i klubben om vinteren på. 

TAK TIL … 
 Bane: Martin, Suzan, Rasmus og Rasmus’ morfar, Pia, Bent og Henning 

 Revision: Henrik og Leif 

 Rengørings- og klubhusholdet: Kirsten, Hial og Else 

 Onsdagsdouble og Sankt Hans Tennis: Henriette, Leif, Michael og Birgitte 

 Torsdagstennis: Kirsten 

 Træning: Rasmus, Hjalmer, Charlotte, Suzan, Nicklas, Pia, Thomas og Frederik  


